
       

 

 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsesmøde søndag d. 12.11.2023        

 

 

 

Der bliver fornyet en ny 3-årig kontrakt med GSC-anlæg vedr. vedligehold af vores veje. 

GSC er pt. Ved at spule vores dræn. Flere af dem er det næsten umuligt at komme igennem pga. rødder. 

Der er ordnet grøfter i år. Næste gang er i 2026. 

 

Karl Kristensen som plejer at vedligeholde engen, kontaktes med henblik på slåning her i november af græsarealet. 

Rabatten på Dr. Margrethesvej vil også blive slået 1-2 gange årligt. 

 

Niels vil fremover tage til møder i: Vandløbslav for Nedre Halleby Å, som vi er medlem af. 

 

Næste bestyrelsesmøde er søndag d. 10.12.2023 

 

Referent Tina Nielsen 

 

                                                                                                                                                               


